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附录I  青海海北高寒草地不同海拔全年(2020年9月底至2021年9月底)空气温度(地面以上12 cm处, +12 cm)与土壤湿度(地面以

下6cm处, –6 cm)概况 
Supplement I  Annual (from the end of September 2020 to the end of September 2021) temperature (12 cm above the ground, 
+12 cm) and soil moisture(6 cm below the ground, –6 cm) at different altitudes in alpine grassland of Haibei, Qinghai 
A  低海拔(3 200 m)  Low altitude (3 200 m)

 



10.17521/cjpe.2022.0097-S1 

B  中海拔(3 700 m)  Middle altitude (3 700 m) 
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C  高海拔(4 050 m)  High altitude (4 050 m) 

 

CK, 对照; N, 氮添加; P, 磷添加; NP, 氮磷共同添加; W, 增温; WN, 增温+氮添加; WNP, 增温+氮磷共同添加; WP, 增温+磷添

加。条形图表示对应处理全年的平均值, 对照小区的温湿度仪损坏, 数据丢失(ns)。 

CK, no treatment; N, nitrogen addition; NP, combination of nitrogen and phosphorus addition; P, phosphorus addition; W, warming; WN, 

combination of warming and nitrogen addition; WNP, combination of warming and nitrogen, phosphorus addition; WP, combination of 

warming and phosphorus addition. Bar graph represents year average value of the corresponding treatment, missing data (ns) for control 

plots due to broken instrument. 




